

严正声明

Official announcement for China Market

根据目前中国市场上存在的盗用及冒充美国埃里克森国际有限公司与其品牌 American Standard Window Film 的侵权问题，我公司现严正声明与以下中国公司及其品牌没有任何业务往来，也不存在任何形式的商务合作。敬请广大中国客户及消费者提高警惕，我公司对以下任何公司所提供的产品不承担质量保证。

To protect and enforce the trade marked and registered trade name of American Standard Window Film (ASWF) and its parent company Erickson International LLC, the manufacturer of ASWF branded products, located in Los Vegas Nevada, below you will find the list of companies who currently are counterfeiting ASWF products by repackaging other inferior window films and selling them under the Brand name of American Standard Window Film (ASWF) or Erickson International. Please be aware that Erickson International and its ASWF branded products have no business relationship with the companies listed below and they are falsely representing their products as ASWF or to be manufactured at Erickson International's facility.

Furthermore, Erickson International does not offer any warranty or honor any representations made by the companies listed below as all their claims and representations with regards to ASWF or Erickson products are false and untrue.

If you require additional information with regards to ASWF counterfeiting in China, please contact us at Legal@aswf.com.

Please consider companies listed below as fake and counterfeiters.

1. 北京诺帆恒通膜业商贸有限公司，品牌“强生”
Beijing Nuofanhengtong Films Commercial and Trade Co.,ltd, brand name 强生。
2. 广州佳尼士贸易有限公司，品牌“优玛 U.MA”
Guangzhou Jianishi Trade Co.,ltd, brand name U.MA.
3. 广州镭普贸易有限公司，品牌“镭普美标”
Guangzhou Laipu Trade Co.,ltd, brand name 镭普美标
4. 杭州永晟汽车用品有限公司，品牌“舒耐特”
Hangzhou Yongsheng Automotive Accessories Co.,ltd, brand name Shunaite

希望以上公司停止侵权行为，我公司将保留采取进一步法律措施的权利。

Erickson International has began legal action and is exploring all options in dealing with fraudulent companies.

2018年3月30日

2018-03-30